

Fra: Terje Mosveen [terje@hafjellkvitfjell.no]
Til: Øystein Jorde [oystein.jorde@oyer.kommune.no]
Kopi: svein.reistad@telenor.com [svein.reistad@telenor.com]
Sendt: 20.01.2020 22:46:10
Emne: SV: Vedr. Søknad om utsettelse av forbud mot fyring med mineralolje
Vedlegg: image001.png

Hei,

Det vises til behandling av vår søknad om utsettelse av forbud mot fyring med mineralolje, behandlet i Plan- og miljøutvalget. Her bes det om en mer utfyllende begrunnelse for søknaden om utsettelse.

Økonomien i selskapet er svak, slik at vi er nødt til i snu alle steiner for å finne økonomisk fornuftige løsninger for å kunne opprettholde ett tilbud på Cadillac Diner. Vi oppfatter at det har vært dårlig kommunisert at det ved relativt enkle midler er mulig å bygge om dagens brennere til å bruke bioolje, og dermed unngå store kostnader til ombygging av fyrkjele og sanering av tank. Vi har både i forkant av søknaden om utsettelse og etterpå vært i dialog med leverandører med tanke på ombygging av brenner i oljefyr til å håndtere bioolje. Utfordringen her er at det er stort press på leverandørene, da det tydeligvis fortsatt er mange som ønsker å bygge om oljefyr til å håndtere bioolje. Det gir seg utslag i mangel på reservedeler og ventetid på utførelse av selve ombyggingen. Vi har avtale med Mjøsa Varme & Sanitær om befarings, men det er lite realistisk at vi kan få fullført ombyggingen allerede innen 15.februar.

Vi ber derfor om at vi får utsettelse med å etterkomme forbudet til det praktisk lar seg gjøre å få foretatt nødvendig ombygging av oljebrenneren. Og da senest våren/forsommeren 2020.

Til sakens opplysning, så fyrer vi med miljødiesel for å redusere miljøbelastningen mest mulig inntil ombyggingen er på plass.

Med vennlig hilsen

Svein Reistad
Daglig leder

Terje Mosveen
Styreleder

Fra: Øystein Jorde <oystein.jorde@oyer.kommune.no>
Sendt: onsdag 15. januar 2020 15:35
Til: Terje Mosveen <terje@hafjellkvitfjell.no>
Kopi: svein.reistad@telenor.com
Emne: Vedr. Søknad om utsettelse av forbud mot fyring med mineralolje

Søknaden ble behandlet i Plan- og miljøutvalget i går, som sak 2/20. Søknaden skal videre til behandling i kommunestyret 23. januar.

Kommunedirektøren hadde innstilt på avslag på søknaden, og det ble også innstillingen til kommunestyret, med 3 mot 2.

Ved behandlingen av saken bad Plan- og miljøutvalget om at søker kommer med en mer utfyllende begrunnelse for søknaden om utsettelse før behandlingen i kommunestyret.

For at kommunedirektøren skal kunne få sett på begrunnelsen før kommunestyret 23. januar, må vi ha begrunnelsen inn hit senest tirsdag 21. januar.

Med venleg helsing
Øystein Jorde
Tjenesteleiar, Plan og utvikling



Det gjøres oppmerksom på at besvarelser ved bruk av e-post kan bli journalført som offentlig post i tråd med kommunens rutiner.